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 Kommunstyrelsen beslutar anteckna kommundirektörens 

aktualitetsöversikt för kännedom.  
 
Behandling Kommunfullmäktiges ordförande Tony Björk lämnade sammanträdet i 

början av denna paragraf kl. 17.52. 
 
 Situationsöversikten av Kylmälä vattenandelslag togs till behandling efter 

paragraf 5, kl. 17.52. 
 
 Ordförande för direktionen för affärsverket Kyrkslätts vatten Urho Blom var 

närvarande via Teams under behandlingen av detta ärende, kl. 17.52-
18.34. Ekonomidirektör Esa Lindell presenterade ärendet vid 
sammanträdet. Också direktör för samhällstekniska väsendet Anna-Kaisa 
Kauppinen var närvarande och lämnade sammanträdet efter behandlingen 
av ärendet kl. 18.34. 

 
 
 Behandlingen av denna paragraf fortsatte kl. 19.34. 
 
 Kommundirektör Virpi Sailas presenterade utkastet till kommunstrategi. 
 
 Förvaltningsdirektör Jaana Suihkonen presenterade beredningssituationen 

gällande förvaltningsstadgan. 
 
Beslut Kommunstyrelsen beslutade anteckna kommundirektörens 

aktualitetsöversikt för kännedom. 
 
Redogörelse Kommundirektören presenterar aktuella ärenden under beredning: 
 

- Presentation av utkastet till kommunstrategi 
 

- Beredningssituationen gällande förvaltningsstadgan 
 

- Situationsöversikt av Kylmälä vattenandelslag 
 
Kyrkslätts kommun har i enlighet med kommunfullmäktiges beslut 
beviljat borgen för andelslagets lån och gett andelslaget 320 000 euro i 
bidrag. Enligt kommunstyrelsens beslut har bidraget betalats i helhet 
för att säkerställa andelslagets likviditet. Kyrkslätts Vatten har ingått ett 
avtal med andelslaget om försäljning av hushållsvatten och mottagning 
av avloppsvatten.   
 
Kommunen har tillsammans med en utomstående konsult inlett 
utredande av Kylmälä vattenandelslags situation och alternativ. 
Avsikten är att utredningen färdigställs före utgången av februari. Enligt 
uppgifter av andelslaget har andelslaget i början av året utmaningar 
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med att betala betalningar som förfaller. Kommunen går igenom 
situationen med andelslaget.   

   


